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Maak van een groen Emmaplein een sluitende businesscase
De raad bijeen tijdens de begrotingsbehandeling op donderdag 9 november 2017,

Constaterende dat:

• Het Emmaplein naast de Sint Bavo Basiliek in het verleden een prachtige kerktuin 
geweest is.

• Er al jaren gelobbyd wordt voor het opnieuw inrichten van het Emmaplein en deze 
plannen recent weer onder de aandacht van de raad en het college zijn gebracht

• De Sint Bavo Basiliek in een sterk versteende buurt staat met weinig openbaar 
toegankelijk groen

Overwegende dat:

• Er voor deze gewenste ontwikkeling een forse investering nodig is van minimaal 1,5 
miljoen euro

• Het huidige Emmaplein voornamelijk uit parkeerruimte bestaat
• Er op deze plek door bewoners, bezoekers van de Basiliek en de nabijgelegen 

Stadsschouwburg aantoonbaar behoefte is aan parkeerruimte
• De in de directe omgeving beperkt beschikbare particuliere parkeerruimte snel in 

waarde stijgt

Verzoekt het college

• Te onderzoeken in hoeverre er een sluitende businesscase haalbaar is door onder 
het Emmaplein een ondergrondse parkeergarage te laten realiseren, die deels aan 
particulieren per parkeerplaats verkocht wordt en deels beschikbaar gemaakt wordt 
voor bezoekers

• Uit deze Grondexploitatie de vergroening van het Emmaplein te financieren met een 
openbare stadstuin als resultaat


